
Goede avond,

Ik ben Marielle Veldman en ik spreek nu namens de 
werkgroep en vele bewoners van Petten “Petten 
Collectief”

De maandag in oktober, kermis in Petten.

Daar ging het gerucht dat het CNO in Petten volledig 
gaat sluiten. Officieel was er toen nog niets bekend, 
maar er werd geproost, geklonken, gevierd en 
gezongen. 
De dag erna, op de dinsdag, werd ik persoonlijk door de
burgemeester gebeld: “Goedemorgen Marielle Veldman 
met Marjan van Kampen, burgemeester van de 
gemeente Schagen. Stoor ik?” “Nee, dat zeker niet!”  
“Marielle, je mag trots op jezelf zijn, want je missie is 
geslaagd!”

Dit behoefte op dat moment enig uitleg: Het COA ziet af
van de locatie in Petten en per 1 april 2024 zal het hele 
CNO uit Petten verdwijnen!

Die dinsdagmiddag, van de kermis, is er altijd draverij in
Petten. De sluiting was het onderwerp van ieders 
gesprek. Maar ook het stukje vertrouwen naar de 
burgemeester, “1 april, ze zal toch niet zo met Petten 
omgaan?”

Aan het einde van 2023 heeft de werkgroep de balans 
van het afgelopen jaar opgemaakt, waarin wij de 
bewoners hebben gevraag om alert te zijn en te blijven 
omtrent de ontwikkelingen van het CNO. Vele ogen zien 
tenslotte meer.
Zo zijn wij meerdere malen benaderd door verschillende
inwoners van Petten met vraagstukken die wij dan weer
stelde aan de gemeente. En elke keer bleef de 
bevestiging terugkomen dat 



‘de ontmanteling van de tent van het CNO in Petten op 
1 april 2024 zal starten!’ 
Het vertrouwen groeit vanuit Petten richting de 
burgemeester. 

Eind januari j.l. 

De D66 wil dat de crisisnoodopvang in Petten een paar 
maanden langer open blijft, zodat er tijd is om naar een 
permanente opvanglocatie in Schagen te zoeken. 

Wat heeft de D66 al die tijd gedaan toen het CNO in 
Petten stond? 

Waarom wordt er nu pas gevraagd om een onderzoek 
en niet eerder? Denk bijvoorbeeld toen bij de beslissing 
om de CNO in Petten te plaatsen of bij de beslissing om 
de CNO te sluiten in Petten? 

Is het dan echt zo dat de D66 nu pas wakker wordt, 
omdat er nu een plek is aangewezen in Schagen? 
Dichter bij het Heilige Huisje van dhr. Frans Jansen?!

Dhr. Jansen verwacht dat er voldoende draagvlakte is 
bij de inwoners van Petten om de huidige locatie langer 
open te laten. 
Vanuit de meerderheid van de bewoners van Petten kan
ik luid en duidelijk zeggen: “NEE, er is geen draagvlak 
meer bij de bewoners van Petten. Petten heeft haar 
steentje al een tijdje bijgedragen, nu is het tijd voor een
andere plek!!

Ja, vluchtelingen dienen opgevangen te worden, maar 
niet meer in Petten met haar 1600 inwoners, maar 
elders in de gemeente. Petten heeft haar grote steen al 
bijgedragen, nu is het tijd voor een andere plek. 
Dat bied weer ruimte aan het mooie, kleine kustdorpje 
Petten om zich te ontwikkelen.



Dank u wel!!


